
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

        Θεσσαλονίκη, 10/01/2024 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Ερώτημα για την επιβεβαίωση ή μη της αναφοράς της 

«Πανελληνίου Ενώσεως Προσωπικού Έλξης», η οποία αφορά τη 
μη λειτουργία και φύλαξη δεκάδων αυτόματων ισόπεδων 
σιδηροδρομικών διαβάσεων στις γραμμές Θεσσαλονίκης - 
Σέρρες, Αλεξανδρούπολη - Ορμένιο και Αλεξανδρούπολη - 
Ξάνθη» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η «Πανελλήνια Ένωση Προσωπικού Έλξης» με ανακοίνωσή της την 31η 
Δεκεμβρίου 2023, μεταξύ άλλων αναφέρει: «Σε σχέση με δημοσιεύματα που 
αναφέρουν ότι η ΜΗ επαναλειτουργία των τραίνων στις γραμμές Αλεξανδρούπολη 
- Ξάνθη και Αλεξανδρούπολη - Ορμένιο οφείλεται σε έλλειψη τροχαίου υλικού της 
Hellenic Train οφείλουμε να ενημερώσουμε το επιβατικό κοινό ότι είναι ψευδή. Η 
ΑΛΗΘΕΙΑ για τη μη επαναλειτουργία των δρομολογίων στις περιοχές αυτές 
βρίσκεται στη ΜΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ και ΜΗ ΦΥΛΑΞΗ δεκάδων αυτόματων ισόπεδων 
σιδηροδρομικών διαβάσεων, την ευθύνη των οποίων έχει ο Ο.Σ.Ε. γεγονός που 
ενέχει ΣΟΒΑΡΟΥΣ ΚΙΝΔΥΝΟΥΣ για πρόκληση ατυχημάτων με ανυπολόγιστες 
συνέπειες… Καλούμε τη Διοίκηση του Ο.Σ.Ε. να επιλύσει ΑΜΕΣΑ το πρόβλημα με 
τις αφύλακτες και βεβλαμένες αυτόματες ισόπεδες σιδηροδρομικές διαβάσεις σε 
Έβρο - Ξάνθη αλλά ΚΑΙ στη γραμμή Θεσσαλονίκη - Σέρρες…». Προφανώς, για το 
θέμα της ανωτέρω σοβαρής αναφοράς χρήματα ή θέληση δεν υπάρχουν προς το 
παρόν. Αντιθέτως όμως, με ανακοίνωση της 23ης Δεκεμβρίου 2023 διατίθεται το 
ποσόν των 95.742.101,92 ευρώ, χωρίς Φ.Π.Α. από τον Ο.Σ.Ε. για το έργο της 
επεκτάσεως του Προαστιακού Σιδηροδρόμου στη Δυτική Αττική το οποίο θα συνδέει 
τα Άνω Λιόσια με τα Μέγαρα. Επειδή λοιπόν Ελλάδα δεν είναι μόνο η Αθήνα αλλά 
και η Αθήνα και ιδιαιτέρως ο εθνικά ευαίσθητος χώρος της Θράκης και της 
Μακεδονίας το ανωτέρω πρόβλημα, αν απεικονίζεται επακριβώς, πρέπει να 
επιλυθεί τάχιστα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2538

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/1/2024



Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να επιβεβαιώσετε ή όχι την αλήθεια της ανωτέρω ανακοινώσεως; Σε 
θετική απάντηση τι θα πράξετε τάχιστα προς επίλυση του ανωτέρου αυτού του 
σοβαρού προβλήματος και πότε; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




